
1. Valg af dirigent 

Jørgen Pedersen blev enstemmigt valgt 

2. Formandens beretning 

Bestyrelsen har et mere eller mindre fast program for deres arbejde hvert år, herunder faste kontakter til 

kommunen. Det kan være noget om lokalplaner, som fx bebyggelser i 2 plan, fortætning med mulighed for 

udstykninger af mindre grunde. Der er nogle faste sociale arrangementer, som jo primært er Fastelavn med 

knapt 100 deltagere og stort set samme antal som kommer til St. Hans. Det var ikke med bestyrelsens gode 

vilje, at der blev bygget 4 boliger ved Garhøjen, men alt andet lige blev det nogle meget pæne bebyggelser 

med grønt tag. Vi har arbejdet meget med at holde styr på udbygningsplanen for fjernvarmen. Der er 

begrænsninger i forsyning af rør og grave-teams. Det er fortsat planen at der kommer gratis tilslutning. Der 

var et meget stort fremmøde, som vi afholdt med fjernvarmeselskabet, og der kom +200 til arrangementet. 

Vi er også løbende opmærksomme på lokalplaner, der i dag kan laves helt ned til 2-3 parceller. Bekæmpelse 

af trafikstøj var et stort emne ved kommune mødet i maj 2022, og også noget med ændringer i lovgivningen 

omkring fælles veje. 

Der er nu udrullet fibernet i hele området, så alle skulle kunne skifte til hurtigere internetforbindelser. 

Jubilæumsskriftet er nu ude og med lidt Corona-forsinkelser er det nu klar. Der er altid flere ting, man kunne 

komme i et sådant skrift, men vi har lagt en linje for det indhold, vi gerne ville have med. Advokat xx Bruun 

var sponsor, hvilket vi var meget glade for. 

Der gennemføres et årligt vejsyn, som ser på hegn, belysning, huller i vejen, sætningsskader på for torve 

etc. Vi bruger appen "Tip Gladsaxe" og vi opfordrer jer til at gøre det samme. 

Der er stadig ca. 14 parceller, som har en tinglysning på en 500 kr. vej gæld, hvor vi som bestyrelse skal ind 

og acceptere at vi eftergiver gælden. 

Vi har fået et nyt system til inddrive kontingent, da der er for mange begrænsninger i de nuværende 

løsninger. Det nye system hedder "Min forening", og er bygget til mindre foreninger og er baseret på Mobile 

Pay. 

Sidst en tak til hele bestyrelsen for deres arbejde. 

Der var ingen spørgsmål til beretningen, som derved er godkendt. 

3. Regnskab 2021-2022 

 

Kassereren gennemgik regnskabet, hvoraf det fremgik, at det bl.a. er PBS, som er en større omkostning. I 

det kommende år ville vi skulle bruge ca. 20% af kontingentet hos PBS, så derfor går vi over til systemet 

"Min Forening", der som nævnt er baseret på Mobile Pay. Så bliver der kun udgifter på ca. 1%. 

Arrangementer har kostet noget til St. Hans og Fastelavn, samt GF. 

Desuden er der løbende udgifter til hjertestarter, såvel strøm som vedligeholdelse af hjertestarter. 

I det forgangne år er der også brugt penge på at færdiggøre Jubilæumsskriftet. 

Budget: Forventeligt en lille nedgang i indtægter pga overgang til det nye kontingentsystem, da der kan 

være enkelte, vi mister via det nye system. 



Det forventes, at der afholdes de samme udgifts-belastende arrangementer, som vi plejer. 

4. Kontingent for 2024 

Bestyrelsen foreslår, at vi fortsat fastholder kontingent i 2024 på 100 gode danske kroner. 

5. Indkomne forslag 

Ingen indkomne forslag 

6. Valg af kasserer 

Nina Hanberg blev valgt 

7. Valg af 2 bestyrelsesmedlemmer for 2 år 

Jesper Goodley Dannisøe og Søren Færch villige til genvalg og valgt 

8. Valg af suppleanter 

Tove Graulund og Lone Bløcher genvalgt. 

9. Valg af 1 revisor for 2 år 

Eventuelt 

medlem 

36 fremmødte, heraf 30 til smørrebrød. 


